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Referat Årsmøte 2008 

Tid:  14. februar 2008, kl 19:00 

Stad:  kantina til Berge & Co, Førde 

Tilstades: Leif Laacke, Heidi Fureli, Steinar Kjøde, Guttorm Kleppe, Marius Dalin, Cato 

Kvamme, Ole Kristian Horstad, Ina Bruland, Åsne Folstad, Rune Berge, Sissel 

Strømen og Svein Arne Hoff 

Skrivar: Guttorm Kleppe 

 

1. Val av ordstyrar og skrivar 

a. Rune vald til ordstyrar og Guttorm til skrivar. 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

a. Innkalling og sakliste vart godkjent. Med merknad på sein innkalling. 

3. Gjennomgang og godkjenning av årsmelding 

a. Årsmeldinga vart opplesen av Rune og godkjent. Med div tillegg som Rune skulle føre 

på og legge ut på heimeside. 

4. Gjennomgang og godkjenning av rekneskapen 

a.  Åsne tokk gjennomgang av rekneskapen for 2007. rekneskapen blei godkjent av 

årsmøte. Ein fekk tilbakemelding om at ein bør ha betre vedtaksføring for kva 

utgifter ein skal ha i periodar etter styremøte. 

5. Budsjett for 2008 

a. Investeringar i nytt utstyr 

b. Investeringar i naustet 

c. Årsmøte vedtar og gi styre oppgåve og sette opp nye takstar for utleige av utstyr. 

d. Styre får i oppgåve av årsmøte og sette opp eit budsjett for 2008. Der ein formaliser 

bruken på naust og investering i utstyr. 

e. Styre bør søke midlar for kajakkpolo. 

f. Satsingsområde i 2008. 

Det er gjort ein stor investering i havkajakkbasen i rekneskapsåret 2007. Årsmøtet 

ynskjer at satsinga på hav slik den har vore i 2007 skal halde fram i 2008. Årsmøtet 

vedtok og at klubben skal ha 2 nye hovedsatsingsområder for 2008: kajakkpolo og 

elvepadling. 

6. Fastsette medlemskontigent 

a. Styret føreslår og halde på den noverande kontigenten, dvs 250,- per år. Årsmøte 

vedtar og halde fram med 250,- per år. 

7. Påskjønning til Tore Gjelsvik og Rune Berge for innsatsen med naustet 

a. Forslag til vedtak:  ”Som påskjønning for ekstra stor innsats i samanheng med 

planlegging og bygging av klubbhuset naustet, får Tore Gjelsvik og Rune Berge på 

permanent basis og vederlagsfritt, disponere kvar sin oppbevaringsplass for kajakk i 

naustet. Årsmøte har, om det blir sett fram forslag om det, høve til å gjere om dette 

vedtaket, men tidlegast om 10år”. 

i. Årsmøte vedtar forslaget som det ligg føre. 

8. Påskjønning av styremedlemar 

a. Forslag til vedtak: ”Som takk for innsats i klubben, får styremedlemmane og 

varamedlem disponere kvar sin kajakkplass i naustet”. 

i. Årsmøte vedtar forslaget som det ligg føre. 

9. Flytting av tidspunkt for komande årsmøte 
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a. Åsmøte vedtar og flytte årsmøte til november. Då det vil vere praktisk i høve til 

Idrettsregistrering. Og kunne bruke styrets resursar i starten av eit år, til førebuing 

av komande sesong. 

10. Garanti for annonsekostnader 

a. Forslag til vedtak: ”I samanheng med kurs som klubben er medarrangør, stiller klubben 

garanti for annonsekostnader i fall kurset må avlysast pga for få deltakarar. Dette 

gjeld maksimum ei annonse pr kurs og annonsestorleiken må vere godkjent av styret. 

Styret må og godkjenne kva som skal vere minimum deltakarar for at kurset skal 

gjennomførast”. 

i. Årsmøte sluttar seg til prinsippet, og vell å overføre forslaget til styre for 

behandling. 

11. Val 

a. Styre i 2007 

i. Rune Berge  (leiar)   

ii. Sissel Strømen  (nestleiar)  

iii. Åsne Folstad  (kasserar)  

iv. Guttorm Kleppe 

v. Leif Laache 

vi. Heidi Fureli  (vara) 

b. Styre for 2008 

i. Marius Dalin  (leiar)  (ny) 

ii. Guttorm Kleppe  (nestleiar) 

iii. Rune Berge  (kasserar) 

iv. Sissel Strømen 

v. Leif Laache 

vi. Brit Siv Fimland  (vara)  (ny) 

c. Val av revisorar: 

i. Ole John Østenstad og Einar Paulsen blei valt som revisorar. 

d. Val av valkomite: 

i. Åsne Folstad og Heidi Fureli blei valt som valkomite. 

 

 

 


